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Abstract (en)
The invention relates to a printing machine having a cartridge (2) which contains a ribbon (7) and has two rotatably mounted cores (25,26,27,28)
which are arranged with lateral spacing in a housing (18,19), the ribbon (7) being uncoiled from the one core (26), being moved past a print head
(16) and being coiled onto the other core (28), and a through-bore (50) for inserting a receiving pin (52) of the printing machine (1) being formed
on the housing (18,19). In order to be able to adjust the position of the ribbon (7) in an improved manner, it is proposed that the housing (18,19)
bears against an adjusting ring (54) which can be displaced and fixed on the receiving pin (52). Alternatively or additionally it is recommended that a
projecting guide plate (56) for the free strand (15) of the ribbon (7) is mounted pivotably on the housing (18,19), and that the length of the projecting
cartridge arms (20,21) of the housing (18,19) is greater than that of the guide plate (56). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Druckmaschine mit einer ein Band (7) enthaltenden Kassette (2), die zwei in einem Gehäuse (18,19) im
seitlichen Abstand angeordnete, drehbar gelagerte Hülsen (25,26,27,28) aufweist, wobei das Band (7) von der einen Hülse (26) abgespult, an
einem Druckkopf (16) vorbeigeführt und auf die andere Hülse (28) aufgespult wird und am Gehäuse (18,19) eine Durchgangsbohrung (50) zum
Einstecken eines Aufnahmebolzens (52) der Druckmaschine (1) angebracht ist. Um die Lage des Bandes (7) besser justieren zu können, wird
vorgeschlagen, daß das Gehäuse (18,19) an einem auf dem Aufnahmebolzen (52) verschieb- und festsetzbaren Stellring (54) anliegt. Alternativ
oder zusätzlich ist empfohlen, daß ein überstehendes Leitblech (56) für das freie Trum (15) des Bandes (7) verschwenkbar am Gehäuse (18,19)
gelagert ist, und daß die Länge der überstehenden Kassettenarme (20,21) des Gehäuses (18,19) größer als die des Leitblechs (56) ist. <IMAGE>
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